
Inkomna frågor inför extrastämma Brf Enen 13 2021-05-08

Fråga:
I texten står det sista raden andra stycket " Nytt, högre trästaket byggs längs gatan och
utegymmet."  Jag kan inte se något utegym på skissen. Skall vi ha ett utegym på gården vid
Hästhagsgatan?

Svar:
Det kommer inte vara något gym. Även om vissa av medlemmarna önskade det så togs det
bort då vi ansåg att det finns vissa vid Lötsjön. Entreprenören har glömt att ta bort texten
från beskrivningen..

Fråga:
Det står inget om de staket vi har inne på gården och heller inget om grinden vid trappan
från gången vid Hästhagsgatan 1. Skall vi behålla de staket som finns på gården och
samma grind ?

Svar:
Samtliga staket utom det smidda höga vid höger om trappan upp från hhg kommer bytas,
bytet är dock att ses som ett underhåll då staketet helt enkelt börjar ge vika.

Fråga:
Snöbärsbuskarna skall tas bort men inte där det är mur nedanför dem? Det står i texten "
Bortrensningen begränsas så att murar ej påverkas." Innebär det att vissa buskar tas bort
från den ytan eller blir alla kvar? Är det helt omöjligt att få bort buskarna? Finns det
önskemål om att behålla buskarna?

Svar:
Det går inte att ta bort alla snöbärsbuskar om vi vill hålla oss inom budget men merparten av
dem går att tas bort. Resten klipps ner kort och kommer behövas klippas ner då och då i
framtiden.

Fråga:
Odlingslådor på slänten vid muren mot villan Hästhagsgatan 3. - Kommer det att finnas
trappsteg upp till dem? Det är svårt att ta sig upp och ner för slänten så det kan behövas
trappsteg.

Svar:
Den exakta utformningen av odlingslådor beror bland annat på möjligheten att kunna odla
och därmed att komma åt dessa. Skulle motionen få bifall kommer funktionerna att vara
funktionella.

Fråga:
Kommer det att finnas el i båda eller något av trädgårdsförråden? Vi kan behöva el för
laddning av trädgårdsredskap.

Svar:
El kommer finnas till trädgårdsförråd. Även i anslutning till båda pergolor.


